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Pkt 
 

Emne 

 Åbning og indledning 
 Formanden, Winnie Nielsen, åbnede mødet og ønskede alle velkomne. 

Winnie startede med at byde specielt velkommen til Christiane Mikkelsen og Tine Sehested fra 
Relationel Velfærd – Sammen på tværs, som er et projekt Viborg Kommune har sat i gang i Karup 
-Kølvrå for at komme tættere på og hjælpe udsatte borgere. Meget interessant indlæg og en god 
snak omkring emnet.. 
Winnie takkede Christiane og Tine. 
Derefter gik vi over til selve generalforsamlingen. 
 

1. Valg af dirigent 
 Bestyrelsen foreslog Søren K. Andersen, som blev valgt. 

 
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var indkaldt og beslutningsdygtig i henhold 
til vedtægterne.  
 
I alt deltog 15 personer fra 12 foreninger. 
 

2. Valg af referent 
 Ulrik Villadsgaard blev foreslået og valgt.  

 

3. Bestyrelsens beretning 
 Beretningen blev fremlagt af formanden Winnie Nielsen. 

 

 Foreningen har p.t. 31 medlemmer fra begge byer. 

 Vi arbejder videre med helhedsplanen for Karup-Kølvrå. Indtil videre har der ikke været 
så meget synligt, da det der er færdigt er Skolegården ved Karup Skole, Karup-Kølvrå 
filmen, Hjemmesiden og Sammen på tværs projektet. 

 Skaterbanen ved Kølvrå svømmebad er ved at være færdig og Madpakkehuset i Kølvrå er 
under opbygning og inden for kort tid vil det resterende blive færdiggjort. 
Alt skal være klart til indvielsen den 25/5-2024 – dette kommer der mere om senere. 

 Af projekter der arbejdes med:  
Skelstenen, hvor vi har fået kr. 400.000 til spang over åen, som en del af projektet. 
Yderligere søges i øjeblikket til Board Walk til samme projekt. 
Flag Alle imellem byerne 
Træbomme foran skolen til afslapning og hvile. 
Lys til skaterbanen i Kølvrå 



 

    
 

Kommuneskov som er plantet nord for Karup. 
Koordineringsmøde med seniorforeninger, hvor der er udarbejdet årshjul – næste møde 
juni. 

 Arrangementer: 
Lokaldysten 2023 i Kølvrå og i år er det den 15/5-24 i Karup. 
Bypedeltræf i Karup 2023 
Byfesten uge 34 
Julemesse 2023 
Fastelavn 2024 

 Bypedellerne har travlt, da der i øjeblikket er nogle projekter omkring færdiggørelse af 
Helhedsplanen, som de deltager i. 
Klargøring af område til Flyspot 
Hjælp til skolen med fremstilling og placering af udsmykning på Alhedestien. 
Ole Kronborg, som er tovholder stopper med udgangen af 2024, så der skal findes en ny 
– Er der nogen der sidder med et emne så sig til. 

 Formander er i dialog med Multihuset i Kølvrå omkring et sommer arrangement i ugerne 
28-29-30 for børn op til 10 år.  
 
Beretningen godkendt!  
 

4. Regnskabsforelæggelse og budget 
 Michael Højbjerg gennemgik regnskab for 2023, samt budget. 

 
Se vedlagt regnskab og budget.  
 
Regnskab og budget godkendt! 
 

5. Fastlæggelse af kontingent for næste år 
 Bestyrelsen foreslår hævning til kr. 175,00, men der kom andet forslag på Kr. 200,00. 

 
Kontingent fra 2025 kr. 200,00 pr. år pr. forening. 
 
Dette blev godkendt! 
 

6. Indkomne forslag 
 Der var ikke kommet nogle forslag. 

 

7. Valg til bestyrelse for 2 år 
 På valg var: 

 
Frank Larsen-modtager genvalg 
Michael Højbjerg-modtager genvalg 
Martin Ditlevsen-modtager genvalg 
 
Alle 3 blev valgt! 



 

    
 

 

8. Valg af suppleant for 1 år 
 

 Lone Krause-modtager genvalg. 
 
Valgt! 
 

9. Valg af bilagskontrollant for 1 år 
 

 Jens Jørgen Jeppesen-modtager genvalg. 
 
Valgt! 
 

10.  Valg af bilagskontrollant suppleant for 1 år 
 

 Ole Aagaard-modtager genvalg. 
 
Valgt! 
 

11. Valg af repræsentant til Viborg Landsbysammenslutning fra Kølvrå for 2 år. 
 
Sara Pedersen blev foreslået og valgt. 
 

12.  Eventuelt 
 

 På vegne af Jesper Kjelgaard(KKIK), fremlagde Winnie nedenstående til efterretning: 

 

1. Vi er glade for det arbejde foreningen laver og de events som foreningen foranstalter 

sammen med medlemsforeningerne.  

2. For at samarbejdet mellem medlemsforeningerne styrkes kræver det at de forskellige 

foreninger deltager og bidrager med det som de kan, når der afvikles fælles events under 

paraplyen Byforum. 

3. KKIK indbyder til samarbejde med alle, man skal blot række ud og spørge. Vi vil 

samarbejdet! 
 
 

 Afslutning 
 Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 
Formanden sluttede generalforsamlingen af med at takke dirigenten og de fremmødte. 
 
 

 

 

 


